
Bestyrelsesmøde Kroengen 30. august 2018 

Til stede: Helle, Jan, Thomas og Bo. Afbud fra Lars, der har forhåndsgodkendt den 

skitserede betalingsplan til Colas. 

• Arbejdsdag lørdag den 1. september 

Spørgsmål fra Helle og Miljøudvalget:  

- de 4 hvide stolper ved indkørslen til Kroengen trænger til renovering, men hvad gør 

vi ? Er det fx vigtigt at de udskiftes før den nye asfalt ? 

 

- Der er blevet rejst spørgsmål om hvorvidt der er en bedre måde at placere 

skraldespandene på.( når de skal tømmes)  Nogen synes de står i vejen for bilernes 

udkørsel.  

 

- Legeplads-regler: er det noget vi skal følge? Fx faldunderlag ? 

 

• Asfaltering.  

Der er kommet accept fra Colas om vores skitserede afdragsordning. 

1. Rate 30.000 kr. straks ved arbejdets påbegyndelse august -18 

2. Rate 35.000 kr.    marts -19 

3. Rate 35.000 kr.    september -19 

4. Rate 47.000 kr.    marts   -20 

Vi har i juni nøje redegjort medlemmerne om dette (mail af 11. juli 2018) fordi det i 

mindre grad ændrer det på generalforsamlingen vedtagne budget. Vi har kun fået positive 

tilbagemeldinger, og regner med at arbejdet således kan begynde medio / slut september. 

• Opretning af fliser på parkering ved 2,4,6 og 8 

Vi har fået tilbud fra Schellerup 11.230 kr. noget dyrere end budgetteret, Thomas  

indhenter nye tilbud. 

 

• Eventuelt. 


